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Protokół Nr 11/13 
 

               z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 08. 
lutego 2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 
Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 14.30. 
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 5 członków 
Komisji. 
               Pierwszym tematem posiedzenia była kontrola Gminnego Zespołu Obsługi 
Szkół, która swoim zakresem objęła subwencję oświatową, płace oraz koszty 
utrzymania szkół na terenie gminy. 
Z wyjaśnień uzyskanych od pracowników Zespołu wynika, że: 
- wysokość subwencji oświatowej dla Gimnazjum w roku 2012 wyniosła 1.498.409 zł, 
tj. 8.324 zł na jednego ucznia. Z wymienionej kwoty wydatkowano 1.455.233 zł; 
pozostało – 43.186 zł. 
-  subwencja oświatowa w szkołach podstawowych w roku 2012 wyniosła 1.579.740 
zł, 
- utrzymanie szkół – 2.118.523 zł, 
- subwencja oświatowa na jednego ucznia w Szkole Podstawowej w Gnojnie wyniosła 
7.746 zł, natomiast w pozostałych placówkach – 7.670 zł. 
Do utrzymania szkół podstawowych dopłacono z budżetu gminy kwotę w wysokości  
538.783 zł. 
W roku 2012 koszty utrzymania GZOS wyniosły 228.297 zł, z czego: 
- płace – 198.710  zł, 
- wydatki rzeczowe – 11.725 zł, w tym: - zakup programu – 3.760 zł, zakup komputera 
– 3.358 zł, zakup papieru, tonera, segregatorów, opłaty bankowe itp. – 4.607 zł, 
- wdrożenie programu VULCAN – 12.000 zł, - inne szkolenia – 1.210 zł; kwoty te 
budzą zastrzeżenia komisji. 
               Następnym tematem była kontrola książek opałowych prowadzonych przez 
palaczy poszczególnych kotłowni. 
W Szkole Podstawowej oraz Ośrodku Zdrowia w Raczycach książki opałowe są 
prowadzone poprawnie. 
Do sposobu prowadzenie książek opałowych w Ośrodku Zdrowia i w Szkole 
Podstawowej w Balicach Komisja ma  zastrzeżenia. W związku z tym zobligowała 
pracownika odpowiedzialnego za wymienione kotłownie do złożenia wyjaśnień 
dotyczących tej kwestii na najbliższej sesji Rady Gminy. 
Z pozostałych kotłowni nie przedłożono książek na posiedzeniu Komisji. 
              Ponadto w trakcie posiedzenia sekretarz gminy wyjaśnił sprawę zatrudnienia 
kierowców samochodów strażackich.  
Członkowie Komisji zwrócili uwagę na sposób zawarcia umów, które według opinii 
radnego Strózika powinny być ujednolicone. A umowa zawarta z kierowcą wozu 
bojowego OSP w Gnojnie – odbiega od pozostałych. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
                                                                                       Przewodniczący Komisji 
                                                                                           Kazimierz Banasik 
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